
                                                      Vážení přátelé, 

 

opět po roce se scházíme zde v Chropyni, v mé „domovské“ kynologické 

organizaci a to nejen mé, ale i dalších členů olomoucké pobočky Boxerklubu, 

kteří k nám přibyli od poslední členské schůze. 

 

Dík za Vaší (hojnou?) účast a současné poděkování i Janě Florové, 

místopředsedkyni chropyňského kynologického klubu, naší klubové hospodářce 

a největší tahounce veškerých pejskařských akcí. 

 

Ve svém krátkém vystoupení bych se rád zmínil o několika záležitostech 

loňského roku, o detailech budou hovořit jednotliví členové výboru v souladu 

s programem naší schůze, který jste všichni obdrželi předem. 

 

Výbor pracoval od minulé výročky v nezměněné sestavě a rád bych zde 

prezentoval svůj názor, že pracoval dobře. 

  

K tomuto tvrzení mne vede skutečnost, že všichni současní členové jsou 

aktivními „boxerkáři“, účastní se jak tréninků, tak soutěží a tak i výstav. Totéž 

revizní komise, kromě Dalibora Střižíka, který to má dost daleko.  

 

Zmiňuji se o tom proto, že během roku nebylo třeba svolávat schůze výboru, 

aktuální věci jsme řešili při našich společných akcích (Den boxera, nácvik apod.), 

popřípadě hromadnou komunikací na internetu. 

 

Několik společných schůzek jsem svolal k organizaci naší největší akce 

v minulém roce – Výroční speciální výstavy. Pro nezasvěcené připomenu krušné 

začátky, to když nám odřekl svou přízeň majitel Hotelu Prachárna a my museli 

improvizovat při hledání vhodného místa. Podařilo se zajistit areál Hvězda 

v Kroměříži a pak už následovala ta „dobrá práce“ celého výboru a výsledek se 

dostavil. Doufám, že zde ještě zmínka o výstavě zazní, já osobně jsem negativní 

hodnocení nezaregistroval. 



Že není vždy posvícení dokumentuje menší nedostatek – po dlouhé době jsme 

byli nuceni odříci naši pravidelně každoročně pořádanou akci Svod dorostu, 

Zkoušku chovnosti a Vytrvalostní zkoušku. 

 

Kontrolou webu Boxerklubu jsem napočítal 32 členů, což je o 8 více než vloni, 

přesnější inventuru provedou Andrea s Janou po zaplacení členských příspěvků 

a vydání členských průkazů, ti členové, kteří budou mít věci v pořádku, obdrží 

členské známky na rok 2020. 

 

V loňském roce jsme zřídili nové webové stránky (když říkám zřídili, tak hovořím 

především o Aleně Vaňkové), které v pravidelně aktualizujeme. Zmiňuji se o 

tom proto, že je tam kolonka „příspěvky“ – a tam můžete přispět i vy, každý 

jednotlivě, samozřejmě prostřednictvím naší výcvikářky, pokud jí nějaké 

materiály, fotky pošlete. Mailovou adresu i telefon na stránkách najdete. 

 

Vážení přátelé, 

 

jak jsem se již v úvodu zmínil, členové výboru mají své zprávy připraveny, já už 

jsem se vyčerpal. 

 

Dovolte mi tedy poděkovat vám všem za aktivní činnost v naší pobočce 

v loňském roce a do tohoto roku vám popřát kromě zdraví a rodinné pohody i 

spoustu výstavních či soutěžních úspěchů s našimi čtyřnohými miláčky. 

 

 

 

 

 

 

V Chropyni dne 15. 2. 2020.                                                    Ing. Vladimír Blažek 


